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z posiedzenia Komisji RewizYjnej
Rady Gminy w Fałkowie

odbytego w dniu 28 maja 2019 roku.

W posiedzeniu udział w zięIi

1. Baran Grzegorz - Przewodnicz4cyKomisji
f . Chudy Antoni - Cztonek Komisji
3. Doniecki Robert - Cztonek Komisji
4. Kaczmarek Jarosław - Czł'onek Komisji
5. Zenka-Zganiacz Agnieszka - Członek Komisji

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodntczący Grzegorz Baran .

Powitał on członków Komisji i stwierdzlt. ze na stan 5 członków zgodnie z ltst4
obecności w posiedzeniu uczestntczy 5 co stanowi quorum do podejmowania

prawomocnych uchwał.
Lista obecności stanowi zał'4czniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn icz4cy Komisj i powitał :

. Wójta Gminy Henryka Koniecznego'

. Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewicz,

. Przewodticzącego Rady Gminy Piotra Gonerkę,
Lista obecności stanowi zał4cznlknr 2 do protokotu.

Przewodnrczący Komisji zapoznał' zebratych z proponowanym porządkiem
posiedzenia' który bez uwag został'przyjęty jednogłośnie w następującym brzmieniu:

1. otwarcie posiedzenia i stwierdzęnię quorum.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia
3 . P rzyj ęcie protokołu z p oprzedrue go po s ied zetia Komi sj i.

4, W1pracowanie opinii w sprawie wykonania budzetu Gminy Fałków za 2018
rokoraz udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy.

5. Wnioski i zap1Ąańa Sprawy róite.
6' Zakoiczęnie posiedzenia.

Porz4dek posiedzenia stanowi zał4czntknr 3 do niniejszego protokofu.

W związku z tym, ię do protokołu z poprzedniego posiedzęnia Komisji, które

odbyło się w dn:iu 26 kwietnia 2019 roku tie zgł'oszono zadnych uwag został on

przyj ęty j edno gło Śnie.

Ad.pkt.4.
Na wstępie głos zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz t omówiła

sprawozdanie finansowe z wykonania budżetu Gminy Fatków za20l8 rok.
Jak poinformowała Skarbnik Gminy zaplanowane dochody budzefu Gminy
zreaIizowano w kwocie 2I,642.129,79 zł t jest to 93,720ń w stosunku do dochodów
planowanych na 2018 rok w kwocie 23.09I,056,9|zł'.



Dochody bieiące wykonano w wysokości I9.5]4.623,J9 zt co stanowi 96,870ń

dochodów planowanych na 2018 rok.
Dochody maj4tkowe Gminy zręaltzowano w kwocie 2.067 '506,00 zł i jest to 71,65oń

planowanych dochodów maj4tkowych rc2018 rok.
ZaIegł'osci podatkowe stanowiły ogółem kwotę 54.709,28 zt, w stosunku do

atalogicznego okresu roku 2017 zmalały o kwotę I7.792 zł poinformowała Skarbnik
Gminy B ogumiła Wyciszkie wicz.
Pan wydatków budzetowych wykonano w kwocie f4.874968,|4 zt. i stanowi to 94oń

planowanych wydatków planowanych na2018 rok w kwocie 26.462.515,76 zł.

Wykonanie wydatków bieŻących to kwota 11,024.140,15 zł i stanowi ona 93,700^

planu w)mosz4cego kwotę 18,T67 .7 50,7 50,45 zt.,

Wydatki maj4tkowe - inwęstycyjne zostały wykonane w kwocie 7.850,827,99 zł. i
stanowi to 94,640ń planu na 2018 rok w)mosz4cego kwotę 8.f94.765,3I zŁ

poinformowała Skarbnik Gminy.
Następnie gŁos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, który omówił przebteg

rca|izacji zadań i inwestycj t prowadzonych w 2018 roku.
Najważniej szę zadatla inwestycyjne realizowane przez Gminę w 2018 roku to:

- budowa systemu kanalizacji sanitamej w miejscowoŚci Wąsosz i Starzechowice,

- przebudowa dróg powiatowych na terenie Gminy Fałków, zadantę realizowane

wspólnie z ZarzqdemDróg powiatowych w Końskich,
- przebudowa dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Fałków'
- dobudowa dodatkowych latarni i opraw oŚwietlenia ulicznego w gminie,

- budowa dwóch placów zabaw z elementami siłownizewnętrznej,
. budowa chodników przy drogach publicznych w Gminie Fałków,
Będąc przy głosie Wójt poinformował, Że zadania inwestycyjne w 2018 roku

realtzowane były zarówto ze Środków własnych jak równiez pozyskanych z funduszy
zewtętrznych między irrrryrni Unii Europ ej ski ej .

Będąc przy głosie Wójt poinformował, ie na realtzację w roku 2018 zadai
inwestycyjnych Gmina korzystała również Z zaciągniętego kredytu w banku

Spółdzielc zym w Końskich.
odnosząc się do w1powiedzi Wójta radna Agnieszka Zenka.Zgatiacz

stwierdziła, Że skorzystanie z kredytu między innymi pozwoliło na wykonanie
kanallzacji s anitarnej w miej s cowo ś ci S tarzechowice

Następnie Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewtcz i Wójt Henryk Konieczny

udzielili wyjaŚnień i odpowiedzięIina pytania dotyczące realizacji budżetu oraz zadah

inwestycyjnych realizowanychprzez Gminę w 2018 roku.

Glos ponownie zabrata Skarbnik Gminy Bogumiła i odczytata Uchwałę Nr
5IlIlf1I9 VIII Składu orzeka14cego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach z

dnia23.kjwietnia 2019 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budzetu

Gminy Fałków za2018 rok.
W dyskusji nad przedstawion1'rni dokumentami Komisja jednogłośnie stwtęrdzlta, Że

zarówno dochody jak i wydatki budżetu Gminy w 2018 roku zostały zrealizowanę
prawidłowo.
Ponadto Komisja stwierdziła, Że zadania inwestycyjtę reaIizowane były zgodńe z
przyj ętymplanem j ak równie i przepisami ustawy Prawo zamow tefr publicznych.



Następnie Przewodnrczqcy Komisji Grzegorz Baran zapoznał. z projektem

wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy za realizację zadan w 2018 roku
oraz projektem uchwały w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi
Gminy.
W wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta jednogłośnie i wraz z

wnioskięm Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy
stanowi zał.ączruknr 4 niniejszego protokołu.

Ad.pkt.5.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabraŁ Wójt Gminy i poinformował o

przeprowadzonych w roku bieŻącym postępowaniach przetatgowych między innymi
na dostawę kruszywa kamiennego do remontów cz4stkowych dróg gminnych i
wewnętrznych na terenie Gminy, przebudowę infrastruktury drogowej w miejscowości

Fałków, budowę i remonty dróg lokalnych na terenie Gminy oraz remont budynku

ochotniczej Strazy PoŻarnej w Fałkowie
Następnie Wójt poinformował o rozpoczętych procedurach komunalizacji

nieruchomości w niektórych miej scowościach'
Następnie głos zabrat radny Jarosław Kaczmarek, który zwrócIł. Się o

przekazattie z budpku strażnicy oSP w Fałkowie nagrzewnicy gazowej do budynku
świetlicy w Sulborowicach

W dalszej części tego punktu gł'os zabrał radna Agnieszka Zenka-Zganiacz,
która poinformowała o planowanp zorganizowaniu w miejscowości Starzechowice
święta,,Nocy Swiętoj ańskiej''.
Kontynuując ten temat poinformowała ona, ze w ubiegłych latach odbywały się w tej

miejscowości obchody Nocy Swiętojańskiej i dobrzę by było do tej tradycji powrócić'

Jak dalej poinformowała radna wystąpiła ona z wnioskięm o środki ta orgaruzację

tego święta do Stowarzyszefi|alntegracja i Rozwój w Kielcach.
Wniosek otruymałpozytywn4 ocenę a|e znajduje się na liście rezerwowej dodała rada.

W związku z tym zwróciła się ona do Wójta o udzielenie z budŻętu Gminy pomocy
finansowej na zorganizowanie tego święta oraz pomoc .członków oSP w
zab ezpte czeniu p orz ądku.

" Wójt wyjaśnił, ze nie ma mozliwości dofinansowania z budzetu Gminy
działalnoŚci sołectwa, moŻna dotowaó działalnośc stowarzyszen, a w
Starzechowicach nie ma iadne go stow arzys zenia.
W zwtqzku z tym, Że stowarzyszeniami są jednostki ochotniczych Straży Pożarnych

Wójt zasugerował'zorgatizowanie tego święta wspólnie z oSP.- 
Następnie Agnieszka Zetka-Zgantacz ponowiła swój wniosęk o usunięcie

dziury w drodze powiatowej Fałków - Starzechowice za wiaduktem kolejowym w
miej scowości Starzechowice.
Będąc przy głosie poinformowała ona, Żejak dotąd nie otrzymaŁa żLadrcj odpowiedzi
na pismo, które w sprawie drogi powiatowej w Starzechowicach zł.oŻyta do Starostwa
Powiatowego w miesiącu styczniu biezącego roku.

Przewodniczący Komisji Grzegorz Baran poinformował', Że interweniował on w
Starostwie Powiatowym w sprawie swojego wniosku dotycz4cego znaku z rwzwq

miejscowości Dobry Widok i jak się okazał.o tęnztak od pewnego czasu znajdował się

w Zarzqdzie Dróg Powiatowych.



Ad.pkt.6.
W zwlązkv zę zręa\izowanięm porządku Przewodniczący Komisji podziękował

wszystkim zaudział' i zamlroL$ posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:
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Irena Inwiclęa
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Grwgon Bolrun


